
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 12. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 666

Af kvælstofregnskabet for landbrugspakken fremgår det, at en forpagtningsordning i 2017

og 2018 skal levere en kvælstofreduktion på henholdsvis 818 t N og 693 t N. Vil ministe-

ren redegøre for, i hvilket omfang forpagtningsordningen er blevet implementeret (opgjort

i t N), og i hvilket omfang kvælstofreduktion, der var påtænkt via forpagtningsordningen,

er overført til andre initiativer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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